



جاسمين جارحن شركه إحارة فناحق متخصصة في تقديم مستوي مميز في مجال الخدمـــات الفندقيه وإدارة الفناحق والمرافق السياحيه نسعى جاهديـن لتحقيـق تجربة فريحة ومرضية للنزلاء من خـــــلال تقديم خدمات استثنائية ومحترفة. نمتلـك فريقًا ذو خبرة وكفاءة في مجال إدارة الفناحق، مما يساعدنا على تحقيـــق أهدافنا و رؤيتنا لنتميز كواحـــــدة من الشـركات الرائحة في مجـال صناعة الضيافة والسـياحه بالمملكه

.. نسعى دائمًا لتقديم تجربة استثنائية مختلفة للضيوف





Jasmine Garden is a hotel management company specialized in providing a distinguished level in the field of hotel services and hotel management and tourist facilities. We strive to achieve a unique and satisfactory experience for guests by providing exceptional and professional services. We have an experienced and efficient team in the field of hotel management, which helps us achieve our goals and vision to excel as one of the leading companies in the field of the hospitality and tourism industry in the Kingdom. We always strive to provide a different, exceptional experience for guests to remain in the memory, and the name Jasmine Garden is a different name characterized by a sophisticated and professional character in The field of hospitality industry and guest service, as Jasmine Garden Hotels adopts a professional and specialized approach to meeting guests' needs and improving hotel performance. And quality assurance in providing the best hotel services and experiences to guests.

# 

رؤيتنا لفناحق جاسمين جارحن تتوافق مع رؤية المملكة العربية السعودية 2030 التي تهدف إلى تحقيق التنمية المستدامة وتطوير الخدمات السياحية في المملكة نحن نسعى جاهدين لتحقيق هذه الرؤية من خلال توفير تجربة فريحة ومميزة للضيوف وتطوير الخدمات السياحية في فناحق جاسمين جاردن.

نحن نعتقد أن الاستحامة هي جزء أساسي من تحقيق هذه الرؤية ونحن نعمل على تطوير ممارساتنا وخدماتنا بطريقة تحافظ على الموارد الطبيعية وتقلل مـن أثارهـا البيئيــة. كما نحرص على توفير فــــرص العمل والتحريب للشـباب السـعودـكِ وتعزيـز الاقتصـاد المحلي من خـلال توفير فـــرص العمل ودعم المجتمعات المحلية.

نحن نؤمن بأن تطوير الخدمات السياحية يساهم فــي تعزيز الاقتصاد وتحقيق التنمية المستحامة في المملكة العربية السعودية. ونحن نعمل بجدية عــلى تطوير خدماتنا وتحسينها بشكل دائم لتلبية احتياجات الضيوف وتوفير تجربة لا تنسى في فنادق جاسمين جاردن.

بهـذه الطريقة، نحن نسـعى لتحقيـق رؤية المملكة العربية السـعودية 2030 وتطوير قطاع السياحة في المملكة وتحقيق التنمية المستحامة من خلال توفير تجربة استثنائية للضيوف في فناحق جاسمين جاردن.



#### OUR VISION

Our vision for Jasmine Gardens Hotel aligns with Saudi Arabia's 2030 vision, which aims to achieve sustainable development and develop tourism services in the Kingdom. We strive to achieve this vision by providing a unique and exceptional experience for guests and developing tourism services at Jasmine Gardens Hotels.

We believe that sustainability is an essential part of achieving this vision, and we work to develop our practices and services in a way that preserves natural resources and reduces our environmental impact. We also prioritize providing employment and training opportunities for Saudi youth and promoting the local economy by providing jobs and supporting local communities.

We believe that developing tourism services contributes to enhancing the economy and achieving sustainable development in Saudi Arabia. We are committed to developing and improving our services on a permanent basis to meet the needs of guests and provide an unforgettable experience at Jasmine Gardens Hotels.

In this way, we aim to achieve Saudi Arabia's 2030 vision and develop the tourism sector in the Kingdom, contributing to sustainable development by providing an exceptional experience for guests at Jasmine Gardens Hotels.



### د ما ت

يقدم فنادق جاسمين جاردن أفخم الخدمات لضمان إقامة مريحة وممتعة للضيوف. فيما يلــي بعض الخدمات التي .يمكــــن أن يتوقعها الضيوف:

#### OUR SERVICES

Jasmine Garden Hotels offers the most luxurious services to ensure a comfortable and enjoyable stay for guests. Here are some of the services guests can expect:



جاسمین جہاردن JASMINE GARDEN HOTELS

LUXURY HOTELS & SPA



# RESTAURANT

Jasmine Garden Hotel's restaurant offers a range of dishes, drinks and services to ensure that guests have an unforgettable dining experience: international and local cuisine, buffet and a la carte options, indoor and outdoor seating, bar and lounge, special dining, special dietary needs.

### ملاعم وكافيهات

يقدم مطاعم فناحق جاسمين جــارحن مجموعة من الأطباق والمشروبات والخدمات لضمان حصول الضيوف على تجربة طعام لا تُنســـى: المأكولات العالمية والمحلية ، بوفيه وخيارات حسب الطلب ، مقاعد حاخلية وخارجية، بار وصالة ، طعام خاص ، احتياجات غذائية خاصة.





### GYM AND FITNESS

The Jasmine Gardens gym and fitness facilities offer a range of services to ensure guests can maintain their fitness routine while traveling: cardio equipment, personal trainers, group fitness classes, towel and water, fitness packages, sauna and steam room.

### WELLNESS CENTERS

Here are eight services guests can expect from the Jasmine Garden Hotel's Wellness Center: Spa, Sauna, Jacuzzi, Yoga, Healthy Food and Beverage Options, Fitness Consultation, Customized Wellness Programs, Relaxation Areas

# مراكر استشفاء

فيما يلي مجموعة خدمات يمكن أن يتوقعها الضيوف من مركز العافية بفناحق جاسمين جارحن : ســبا ، سـاونا ، جاكوزي ، يوجا ، خيارات طعام وشـراب صحية ، استشـارات اللياقة البحنية ، برامـــج صحية مخصصة ، مناطق للاسترخاء





# قاعات الإجتماعات

غرفة اجتماعات فسيحة ومجهزة متاحة لفعاليات الأعمال والمؤتمرات. أحدث المعدات السمعية والبصرية وإنترنت عالي السرعة وأماكن جلوس مريحة. يمكن لموظفي الفندق المساعدة فــي التخطيط للمناسبات وتقديم الطعام. بيئة مهنية ومتطورة.

### MEETING ROM

Spacious and equipped meeting room available for business events and conferences. State of the art audiovisual equipment, high speed internet and comfortable seating. Hotel staff can assist with event planning and catering. Professional and sophisticated environment.

#### CARS RENTAL

Car rental is available for guests. The hotel staff can assist with rentals and make recommendations. Convenient transport option for busy guests or those who prefer their own transport.

# تاجير سارات

تأجير السيارات متاح للضيوف. يمكن لموظفي الفندق المساعدة في الإيجارات وتقديم التوصيات. خيار نقل ملائم للضيوف المشغولين أو أولئك الذين يفضلون وسائل النقل الخاصة بهم.





الاستقبال من المطار متاح لنزلاء جدة. خدمة نقل خالية من المتاعب إلى الفندق للامتعة الثقيلة أو الضيوف غير المألوفين. يتـم ترتيب سيارة خاصة أو خدمة نقـل مكوكية من قبـل الموظفين. يضمن بداية سلســة وخالية مـن الإجهاد للبقاء.

### AIRPORT RECEPTION

Pick-up from the airport is available for Jeddah guests. Hassle-free transfer to the hotel for heavy luggage or unfamiliar guests. Private car or shuttle service is arranged by the staff. Ensures a smooth and stress-free start to stay.





نحن نستمر في تقديم خدماتنا الفاخرة والمميزة لضيوفنا في فناحق جاسمين جارحن ، ونحرص على تحسين خدماتنا وترقية مرافقنا بشكل مستمر لتلبيـة احتياجـــــات وتطلعات ضيوفنا.

- الحرص على تطوير خدماتنا وترقية مرافقنا بشكل مستمر لتلبية احتياجات وتطلعات ضيوفنا.
- الستثنائية لضيوفنا وتجربة إقامة مريحة ومميزة.
- الحفاظ على معايير الجودة العالية في جميع جوانب خدماتنا و التزامنا بالمسؤولية الاجتماعية.

#### OUR GOALS

We aim to provide our luxurious and distinguished services to our guests at the Jasmine Gardens Hotels, and we are keen to continuously improve our services and upgrade our facilities to meet the needs and aspirations of our guests.

- 11 To provide our guests with exceptional service and a comfortable and unique accommodation experience.
- Lateral Ensuring the continuous development of our services and upgrading our facilities to meet the needs and aspirations of our guests.
- Maintaining high quality standards in all aspects of our services and our commitment to social responsibility.





### VALUES

Our core values include a commitment to excellence, quality and attention to detail. We believe that quality is the key to ensuring guest satisfaction and achieving our goals. We work diligently to meet our guests' needs and exceed their expectations. Among the most important elements that we adhere to in our values:

- Commitment to integrity and honesty in all our relationships with customers, partners and suppliers.
- Providing service in the spirit of one team, cooperation and understanding to achieve the highest levels of quality and efficiency.
- Excellence and creativity in providing service and meeting the needs and aspirations of customers.



تشـمل قيمنا الاساسـية الالتزام بالتميز والجودة والاهتمام بالتفاصيل. نحن نؤمن بأن الجودة هي المفتاح لضمان رضا الضيوف وتحقيق أهدافنا. كما نحرص على العمــل بجدية لتلبية احتياجـات الضيـوف وتجاوز توقعاتهم. ومن أهم العناصر التي نلتزم بها في قيمنا:

- 🚹 الالتـزام بالنزاهـة والأمانة في جميـع علاقاتنا مع العملاء والشـركاء والموردين.
- الخدمة بروح الفريق الواحد والتعاون والتفاهم لتحقيق أعلى مستويات الجودة والكفاءة.
  - التميـز والإبحاع في تقديم الخدمة وتلبية احتياجات وتطلعات العملاء.



### CONTACT:

Muhammad Zaidan, Al Naeem, Jeddah 23526, Saudi Arabia

[7] info@jasminegardenhotel.com

### التواميا

محمد زيدان، النعيم، جدة 23526 المملكة العربيــــة السـعودية

+996 0122 600 660 **(\*)** +966 0126 555 554